



### Nicaragua | 1502 EMERALD LANCERO

Wrapper: Nicaragua · Binder: Nicaragua · Filler: Nicaragua, Mexico

Neben makellosen äußeren Eigenschaften liefert die Zigarre viel Würze, Zedern-/Zirbenholz-, Schokolade-, Leder-, Nussaromen sowie Fruchtnoten und Pfeffer. Sie ist vollaromatisch; mild bis mittelkräftig.

Alongside flawless exterior characteristics this cigar has a lot of spice; cedary, pine-wood, chocolate, leathery, nutty aromas, as well as fruity notes and pepper. It has a lot of aroma. Mild to medium-bodied.

89 ★★★

178 x 15,9 · 7 x 40  
EUR 7,40 · CHF n/a  
USD 7,30



### Costa Rica | BRUN DEL RÉ SMOOTH PICCOLO

Wrapper: Ecuador · Binder: Indonesia · Filler: Nicaragua, Costa Rica

Ein hübsches Kleinformat mit starker Ausstrahlung. Die kräftigen Holz- und Nussaromen sind mit ausreichend Rosinensüße unterlegt, um die Stärke der Zigarre in Balance zu halten. Kräftig.

A pretty small format with strong charisma. The full-bodied woody and nutty aromas are underscored by ample raisin sweetness in order to keep the balance of the cigar. Full-bodied.

89 ★★★

76,2 x 17,5 · 3 x 44  
EUR n/a · CHF 4,50  
USD n/a



### Costa Rica | DIGNITY ELITE RESERVA ROBUSTO

Wrapper: Costa Rica · Binder: Costa Rica · Filler: Costa Rica

Zunächst etwas zurückhaltend in der Aromatik, entwickelt die Zigarre Nuss-, Röst- und Lederaromen, Karamell- und Zimtsüße, Muskat mit einem Kick Pfeffer und getoastetem Brot. Mittel bis kräftig.

At first somewhat reserved in the aroma, this cigar develops nutty, roasted and leathery aromas; caramel and cinnamon sweetness, nutmeg with a peppery kick and toasted bread. Medium- to full-bodied.

89 ★★★

140 x 21,4 · 5 ½ x 54  
EUR n/a · CHF n/a  
USD 10,00



### Dom. Rep. | KRISTOFF BRITANIA RESERVA ROBUSTO

Wrapper: Honduras · Binder: Dom. Rep. · Filler: Nicaragua, Dom. Rep.

Nussaromen, zarte Würze und angenehme Zimtsüße bestimmen das cremige erste Drittel. Dann kommen Erd- und Kaffeearomen auf. Die Zigarre wird würziger, etwas pfeffrig und zart salzig. Mittelkräftig.

Nutty aromas, subtle spice and a pleasant cinnamon sweetness characterize the creamy first third. Then earthy and coffee aromas develop. The cigar becomes tangier, somewhat peppery and subtly salty. Medium-bodied.

89 ★★★

140 x 21,4 · 5 ½ x 54  
EUR n/a · CHF n/a  
USD 7,50



### Dom. Rep. | LA FLOR DOMINICANA LA NOX

Wrapper: Brazil · Binder: Mexico · Filler: Dom. Rep.

Die Chili-Schärfe zu Beginn weicht rasch dunkler Schokolade, einem pikanten, zugleich aber fruchtigen Geschmack. Holzaromen, Leder, Nuss und Pfeffer kommen im cremigen Rauch durch. Harmonisch und kräftig.

The chili sharpness at the beginning is quickly smoothed by dark chocolate, a spicy but fruity taste at the same time. Woody and leathery, aromas, nuts and pepper come through in the creamy smoke. Harmonious and full-bodied.

89 ★★★

165 x 19,8 · 6 ½ x 50  
EUR 12,50 · CHF 17,50  
USD 11,00

